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رئیس مجلس خبرگان رهبری گفت: همه چیز مردم باید در جامعه در امن و امان و سلامت باشد، جامعه اسلامی باید چنین باشد. باید هرچه می توانیم اسلامیت این جامعه را حفظ کنیم. به گزارش 
ایسنا، آیت الله احمد جنتی در نطق افتتاحیه دوازدهمین اجلاس مجلس خبرگان رهبری با بیان اینکه همیشه باید پشتیبان راه شهدا باشیم و هرکس شهید می شود در همین راه و تجلیل از آن قرار 
دارد، اظهار کرد: ما دین مان اسلام است و جامعه اسلامی نیز یک جامعه امن و سلامت است. آبرو و اخلاق و اموال مردم  باید در این جامعه حفظ شود. رئیس مجلس خبرگان رهبری تاکید کرد:  
همه چیز مردم باید در جامعه در امن و امان و سلامت باشد، جامعه اسلامی باید چنین باشد. باید هرچه می توانیم اسلامیت این جامعه را حفظ کنیم. وی افزود: جامعه اسلامی باید حیثیت مردم را 

حفظ کند. ما باید قدر سلامت جامعه را بدانیم و از آن دفاع کنیم.

www.sobh-eqtesad.ir

دوازدهمین اجلاس مجلس خبرگان رهبری

جنتی: جامعه اسلامی باید امن و سلامت باشد
info@sobh-eqtesad.ir

دهمین نمایشگاه حمل ونقل 
ریلی آغاز به کار کرد

دهمین نمایشــگاه بین المللی حمل ونقل ریلی، صنایع، تجهیزات 
و خدمات وابســته آغاز بــه کار کرد. به گزارش ایســنا، دهمین 
نمایشگاه بین المللی حمل ونقل ریلی، صنایع، تجهیزات و خدمات 
وابســته امروز با حضور مهرداد بذرپاش -وزیر راه و شهرسازی- در 
محل دائمی نمایشــگاه های بین المللی آغاز به کار کرد. سیدمیعاد 
صالحی - مدیرعامل شــرکت راه آهن جمهوری اسلامی ایران- در 
مراسم افتتاحیه این نمایشگاه گفت: این نمایشگاه به همت اصحاب 
حمل ونقل ریلی بــا محوریت راه آهن جمهوری اســلامی ایران و 
مشارکت کلیه شــرکت های دولتی، نهادهای عمومی غیردولتی و 
بخش های خصوصی از جمله تولیدکنندگان، تعمیرکاران و کسانی 
که در حوزه خدمات فعالیت می کنند،  برگزار شده است. وی با اشاره 
به دستاوردهای تولیدکنندگان داخلی در این نمایشگاه بیان کرد: 
ما در حوزه ریلی در تولید ریل و تولید ســوزن ریلی که تکنولوژی 
پیچیده ای دارد، خودکفا شــدیم؛ در بحث تولید لکوموتیو از نظر 
تعدادی از مشــخصات لکوموتیو باری خودکفا شدیم؛ از نظر تولید 
واگــن باری در بیــش از ۹۰ درصد غیر از یک تا دو قطعه خودکفا 
شــدیم و دستاوردهای عمده قطعه ســازان و تولیدکنندگان واگن 
باری و حوزه حمل ونقل ریلی را می توانیم در این نمایشگاه ببینیم. 
معاون وزیر راه و شهرســازی خاطرنشان کرد: البته در حوزه هایی 
مثل لکوموتیو نیاز داریم که بیش از پیش داخلی سازی را در دستور 
کار دهیم. با توجه به منابع بین المللی که وجود دارد؛ چه شرق دنیا 
به طور خاص و چه ســایر کشورهایی که تکنولوژی تولید لکوموتیو 
دارند، چه حوزه مســافری و چه حوزه باری و تولید لکوموتیو باری 
داخلی را که تاکنون ۶۰ درصد داخلی سازی شده، ارتقاء دهیم. به 
گزارش ایســنا، دهمین نمایشــگاه حمل ونقل ریلی از ۴ تا ۷ مهر 
تهران برگزار می شــود. در این نمایشگاه ۸۸ شرکت فعال داخلی 
و خارجی حضــور دارند. ارائه توانمندی های شــرکت های ایرانی، 
بومی ســازی صنایع ریلی و آشــنایی تولیدکنندگان صنایع ریلی 
کشور با جدیدترین پیشرفت های روز این صنعت در جهان از اهداف 

برگزاری این نمایشگاه است.

گزیده خبر امکان تبدیل حواله خودرو فقط با مدل بالاتر

خبری خوش برای دریاچه 
نیمه جان ارومیه

وزارت صمت:
 بهانه خودروسازان برای لغو گارانتی شوخی است

در ماه های اخیر خبرهای نسبتا خوبی از وضعیت دریاچه ارومیه به گوش رسید و اعلام شده که 
دولت برنامه هایی را برای جان بخشی به این دریاچه در دستور کار دارد که یکی از این برنامه ها 
بهره برداری ســد چپرآباد در ماه جاری است. به گزارش ایسنا، در حوضه آبریز دریاچه ارومیه در 
بازه زمانی ۱۵ ساله شاهد کاهش ۱۰ درصدی بارش ها بودیم. افزایش دما روزانه باعث تبخیر ۳۰ 
میلیون مترمکعب و سالانه ۲ میلیارد مترمکعب از آب دریاچه ارومیه می شود. در یکسال گذشته 

۶۰ درصد کاهش بارش برف در حوضه آبریز دریاچه ارومیه داشتیم،....

بازنگری دستمزد کارگران منوط به افزایش حقوق 

برنامه ریزی صنعت پتروشیمی ایران برای صدور خدمات فنی به ونزوئلا و برزیلهدف گذاری برای تجارت ۴۰ میلیارد دلاری با عراق
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افتتاحیه 
 انجمن حسابداران  

استان تهران 

مکان برگزارى: ولنجک ،روبروى مرکز خرید گالرى ، نبش ثاراالله، بالاى بانک رفاه، رستوران لیویا 
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گزیده خبر
مرور کارنامه شهریور ماه وزارت اطلاعات

۴۰۰ بمبی که هیچگاه منفجر نشد

وزارت اطلاعات در یکســال گذشته بیش از ۲۰۰ تروریست که قصد اقدام 
خرابکارانه در کشور داشتند را دستگیر و عملیات آنها را خنثی کرده است. به 
گزارش ایسنا، در تازه ترین عملیات سربازان گمنام امام زمان)عج(، همزمان 
۲۸ تروریســت دستگیر شــدند. هدف این تروریست ها انجام ۳۰ انفجار در 
تهران در ســالگرد اعتراضات و ناآرامی های ســال گذشته بود که البته آنها 
ناکام ماندند. این تروریست های وابسته به داعش در استان های تهران، کرج 
و آذربایجان غربی دســتگیر شدند. از این ۲۸ تروریست، مقادیر زیادی مواد 
انفجاری و بمب های آماده و حجم فراوانی مواد پیش ســاز بمب، یک بسته 
۱۰۰ عددی چاشــنی انفجاری و ابزار گوناگون الکترونیکی برای بمب های 
زمانــی )تایمری(، ۱۷ قبضه ســلاح کمری آمریکایی همــراه با گلوله های 
مربوطه، دستگاه های متعدد ارتباطی هوشمند و ماهواره ای، البسه نظامی و 
جلیقه  انتحاری، مودم های مورد استفاده در اقلیم کردستان عراق و مبالغی 
ارزهای خارجی کشــف شد. ۱۵ نفر از این تروریست ها در استان آذربایجان 
غربی دستگیر شده اند. طبق گفته ناصر عتباتی رئیس کل دادگستری استان 
آذربایجان غربی»فردی که در حوزه شــیمی تحصیل کرده است و با داعش 
زمانی در ســوریه و عراق مستقر بودند، همکاری داشت، با هدایت نیروهای 
داعش اقدام به ساخت بمب و آزمایش آن ها در برخی از شهرستان های استان 
آذربایجان غربی می کرد. اعضای این گروه با هماهنگی های انجام شده، اقدام 
به ساخت تله های انفجاری، بمب، جلیقه انفجاری و انتحاری که ریموت های 
تایمر موبایلی به روی آن ها نصب شده بود، کرده بودند تا در شروع مدارس و 
مناسبت های پرتجمع عملیات تروریستی انجام دهند.« وزیر اطلاعات مدتی 
پیش از عملیات اخیر، از خنثی ســازی ۴۰۰ بمب در کشــور خبر داده بود. 
اســماعیل خطیب در یک برنامه تلویزیونی که روز ۲۰ شهریور پخش شد، 
گفت:»حدود ۴۰۰ بمب در سراســر کشور توسط وزارت اطلاعات کشف و 
خنثی ســازی شده است. امســال حدود ۲۰۰ تروریست نیز دستگیر شدند 
که ۲۰ درصد آن در تهران اتفاق افتاده اســت. تروریست هایی که اختصاص 
به داعــش ندارند و تروریســت های نو پدید و مخلوق غربی ها هســتند.« 
تروریســت ها به دنبال این بودند که بیش از ۴۰ عــدد از این بمب ها را در 
ایام دهه محرم در هیئت ها منفجر کنند که با هوشیاری نیروهای اطلاعاتی 
کشورمان موفق نشدند. برخی مراکز تجمعات مردمی، اماکن سوخت گیری،  
دکل های برق و ایســتگاه های گاز از اهداف تروریست ها برای ایجاد انفجار 
یا خرابکاری بود. این تروریســت ها در اســتان های تهــران، اصفهان، کرج، 
آذربایجان غربی، کردســتان، فارس، یزد، گلستان، کهگیلویه و بویراحمد و 
مازندران دستگیر شده اند. وزارت اطلاعات در بیانیه روز ۲۷ مرداد اعلام کرد 
که »از حادثه  اول تا دوم حرم مطهر، تعداد ۱۹۶ تروریست تکفیری معدوم 
یا بازداشت شدند.« در حادثه اول شاهچراغ ۲۶ تروریست دستگیر شدند که 
آنها تابعیتی آذربایجان، تاجیکستانی و  افغانستانی داشتند. تروریست حادثه 
دوم هم تبعه تاجیسکتان بود که در ولایت بدخشان افغانستان آموزش های 
تروریســتی دیده بود. خطیب وزیر اطلاعات دربــاره عوامل هدایت کننده 
تیم های تروریســتی، اظهار کرد:»بیش از ۵۰ ســرویس اطلاعاتی در سال 
میلادی جاری که بودجه شان از بودجه کشور ما بیشتر است، در حال فعالیت 
علیه کشورمان هستند. البته این سرویس  های اطلاعاتی دو دسته هستند 
یکی نیابتی که معمولا بار فعالیت سرویس های بزرگتر را تأمین می کنند ولی 
عمده سرویس هایی که علیه کشور ما فعالیت دارند سرویس های اطلاعاتی 
انگلیس، رژیم صهیونیستی و آمریکا هستند که فعالیت ها را تقسیم دهی و 
جهت دهــی می کنند. آنها  به دنبال براندازی، آمدند نزدیک مرز ما کارخانه 
اســلحه ســازی راه انداختند و همه تولیدات به ایران قاچاق می شود. یک 
منطقه اقلیم کردســتان عراق که نیمچه استقلالی دارد، مرکزی شده برای 
سرویس های دنیا. یک مرتبه می بینیم که تمام تجزیه طلبان مرده در آنجا 
زنده می شــوند، یا کشــوری مثل آلمان همه پرچم های مخالف ایران را در 
یــک میدان جمع می کند، یا رئیس جمهور یک کشــور می گوید در ایران 
انقلاب شده است.« سردار باقری رئیس ستاد کل نیروهای مسلح درباره اقدام 
دشــمنان برای ایجاد  آشوب در کشور با تاکید بر اینکه »امنیت کشورمان 
مثال زدنی است«، گفت:» در همین روزهای گذشته مگر وعده نداده بودند 
ایران را به آشوب و آتش می کشیم؟ مگر سال گذشته تلاش نکردند تا کشور 
را با آشوب مواجه کنند اما هوشیاری مردم و پایمردی نیروهای مسلح، نقشه 
های آنها را نقش بر آب کرد.« دشــمنان در طول یکســال گذشته با سوء 
استفاده از ناآرامی های کشور قصد ایجاد ناامنی و آشوب داشتند که به جز دو 
اقدام تروریستی در حرم شاهچراغ، عمده اقدامات آنها بی نتیجه ماند. حدود 
۲۲۸ نفر از این تروریست ها دستگیر یا معدوم و ۴۰۰ عملیات بمب گذاری 
آنها خنثی شــد. اقدام آنها در سالگرد اعتراضات سال گذشته هم بی نتیجه 
ماند و در آخرین مورد ۲۸ تروریســت همزمان دستگیر شدند تا ثابت شود 

ایران باتلاقی برای تروریست هاست.

برنامه ریزی صنعت پتروشیمی ایران برای صدور خدمات فنی به 
ونزوئلا و برزیل

مدیر کنترل تولید شرکت ملی صنایع پتروشــیمی با اشاره به اینکه امروز 
محصولات پتروشــیمی ایران از آفریقا، آســیا، اروپا و آمریکا مشتری دارد، 
گفت: با اجرایی کردن دیپلماسی انرژی در دولت سیزدهم، آمریکای لاتین 
هم در هدف گذاری بازار پتروشــیمی قرار گرفته است و برای صدور خدمات 
فنی به ونزوئلا و برزیل برنامه ریزی کرده ایم. برنامه ریزی صنعت پتروشیمی 
ایران برای صــدور خدمات فنی به ونزوئلا و برزیل به گزارش ایلنا به نقل از 
شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس، بیژن چگنی در هفدهمین نمایشگاه 
بین المللی ایران پلاســت با اشاره به قرار گرفتن صنعت پتروشیمی ایران در 
آســتانه ۶۰ سالگی، اظهار کرد: تنوع بازار ایران و حضور در بازارهای جهانی 
قدرت اقتصادی آن را نشان می دهد. در بازاری که رقبای ما رفتارهای سیاسی 
و تحریمی داشــتند تا ما را به زانو در بیاورند، صنعت پتروشیمی تبدیل به 
نقطه قوت کشورمان شده است. وی با بیان اینکه امروز محصولات پتروشیمی 
ایران از آفریقا، آسیا، اروپا و آمریکا مشتری دارد، افزود: در دولت سیزدهم و با 
اجرایی کردن دیپلماســی انرژی که رئیس جمهوری و وزارت نفت در پیش 
گرفتند، آمریکای لاتین هم در هدف گذاری بازار پتروشیمی قرار گرفته است. 
امروز ما برای صدور خدمات فنی در ونزوئلا و برزیل برنامه ریزی کرده ایم و در 
بخش های دیگر مثل بازار پلیمر، محصولات پتروشیمی خلیج فارس سرآمد 
است. رئیس هیئت مدیره شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس با اعلام اینکه 
هلدینگ خلیج فارس باوجود محدودیت های بسیار و موانع، فروش خوبی دارد 
و ۴۰ درصد فروش پتروشــیمی کشور در دست این هلدینگ است، گفت: 
با کمک گرفتن از دیپلماســی انرژی در این دولت برای فروش محصولات 
پتروشیمی مســیرهای جدید باز شده و پیشرو هستیم، به نحوی که امروز 
برخی از کشورهای دیگر که مورد تحریم قرار گرفته اند از تجارب ما برای فروش 
محصولاتشان استفاده می کنند. چگنی با تأکید بر اینکه در ساخت بسیاری 
از تجهیزات راهبردی و کاتالیست ها به نقطه خودکفایی رسیده ایم، گفت: در 
حوزه دانش فنی ساخت کاتالیست به بالای ۹۰ درصد و در ساخت کاتالیست ها 
به حدود ۹۰ درصد خودکفایی رسیده ایم. این تفاوت اندک هم به این دلیل 
است که هنوز تعدادی از دانش فنی کاتالیست ها به مرحله تجاری سازی نرسیده 
اســت. با این حال خوشحالیم که از سال گذشته تعدادی از کاتالیست های 
کاربردی صنعت پتروشیمی وارد بازارهای خارجی شده و به سبد صادراتی 
افزوده شده اند. مدیر کنترل تولید شرکت ملی صنایع پتروشیمی با اعلام اینکه 
سال گذشته شاهد ۷ درصد افزایش رشد تولید محصولات پتروشیمی بودیم، 

ادامه داد: در شرایطی قرار داریم که شرکت های پتروشیمی مطابق با تأکید 
مقام معظم رهبری افزون بر توجه به افزایش کمی، به دنبال کیفیت و تنوع 
هم هستند تا جایگاه خود را در داخل و خارج از کشور حفظ کنند. محصولات 
پتروشیمی در دوره های زمانی کوتاه با تغییر کیفیت و گرید مواجه هستند و هر 
روز این کیفیت ها ارتقا می یابد و دسترسی به برخی از گریدهای گران و خاص 

در توان هر کشوری نیست. به عنوان نمونه به تازگی دانشمندان ما یک گرید 
از پی وی سی را که مصارف پزشکی دارد و بسیار گران است، تولید کرده اند و 
در همین نمایشگاه هفدهم از آن رونمایی شد. وی با تأکید بر اینکه باید روی 
مسئله تبیین عملکرد صنعت پتروشیمی و جایگاهی که در این سال ها در 
منطقه و جهان کسب کرده است کار بیشتری انجام شود، یادآور شد: نگاه های 

زیادی به عملکرد صنعت پتروشیمی است و مردم خودمان و سایر کشورها باید 
بدانند که ما در چه شرایطی و با چه مشقاتی این میزان پیشرفت را داشته ایم 
و امروز هیمنه آمریکا شکسته شده است. امروز ایران در محور کشورهایی قرار 
گرفته که می خواهند حقشان را از امریکا بگیرند و در این مسیر دانش فنی و 

همراهی دانش بنیان ها کمک زیادی داشته است.

سخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه 
اخیرا برخی مدعی بازداشت یا احضار فرزندان یکی از 
مقامات ارشد دستگاه قضایی شده اند، گفت: پرونده ای 
تشکیل شده و با جدیت و بدون هیچگونه تبعیضی به 
پرونده رســیدگی خواهد شد و هر زمانی که به لحاظ 
قانونی اجازه اطلاع رسانی داشتیم، اطلاع رسانی خواهد 
شد.به گزارش ایسنا، مسعود ستایشی در نشست خبری 
امروز ضمن تبریک و گرامی داشــت فرارسیدن هفته 
دفاع مقدس و هفته وحدت اظهار کرد: باید در تمرین 
شکل دهی جامعه الگو برای ظهور الگوی بشریت، نقش 
تمام اجزای جامعه به رسمیت شناخته شود. جامعه ای 
که همه اقشار و آحاد آن از مردم تا مسئولین به دنبال 
تحقق و بسط عدالت باشند و زمینه ظهور منجی عالم 
را فراهم ساخته و ظلم ستیزی را وظیفه خود می دانند.  

وی افزود: همانگونه که ریاست قوه قضاییه روزگذشته 
بیان کرد، دســتورات اکیدی صادر شــده که پرونده 
متهمان تروریســت به سرعت و دقت رسیدگی شده و 
نتیجه تحقیقات به زودی منتج به نتیجه می شود. آن 
وقت اســت که مردم در خواهند یافت چه برنامه های 
خطرناکی علیه حیثیت جانی آنان از ســوی دشمنان 
طراحی شده بود که خوشبختانه با هوشیاری دستگاه 
های مختلف به نتیجه نرسید.وی افزود: در این پرونده 
فردی که در حوزه شــیمی تحصیل کرده و با گروهک 
تروریستی داعش در سوریه و مقطعی در عراق همکاری 
داشته، اقدام به ســاخت بمب و آزمایش آن در برخی 
از شهرستان های اســتان آذربایجان غربی کرده بود و 
اعضای این گروه اقدام به ساخت انواع بمب و جلیقه های 
انتحاری می کردند و  ریموت های تایمر تلفن همراه بر 
روی ان نصب شده بود تا در مراسم جا ماندگان اربعین 
تهران و به مناســبت مدارس و مناســبت های دیگر 
عملیاتی کنند؛ در واقــع  یکی از عوامل اصلی که می 
خواست برخی از مواد منفجره را به تهران منتقل  کند، 
شناسایی شد و قبل از انفجار فرد مورد نظر دستگیر شد 
و دو نفــر از نیروهای عزیز ما در حوزه عملیاتی وزارت 
اطلاعات مجروح شدند. اگرچه پروژه ها در نطفه ناکام 
ماند اما همچنان هوشیاری آحاد ملت در خنثی سازی 
توطئه ها را می طلبد. بسترهایی که در ظاهر اتو کشیده 
و رسمی هستند اما اهداف تروریستی را دنبال می کنند.

ستایشی گفت:  ۳۰ نفر در پروژه کشف و خنثی سازی 
اقدامات تروریســتی اخیر دستگیر شده اند.وی از اتخاذ 
تدابیر انقلابی رییس جمهور در نیویورک تقدیر کرد و 

گفــت: مواضع ایشــان در اثبات حقانیــت جمهوری 
اسلامی ایران و  قرآن کریم، جای تقدیر و تشکر دارد.

سخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به سوالی  درباره موضع 
دستگاه قضا در خصوص ساخت وساز در حاشیه و حریم 
رودخانه چهلبازه مشــهد گفت: پرونده مورد بحث در 
دادگاه ویژه اصل ۴۹ قانون اساســی مستقر در دادگاه 
انقلاب تهران مورد رســیدگی واقع شــده است و رای 
صادر شــده و در مرحله اقدام است.وی درباره پرونده 
آرمان علی وردی گفت: به اتهام ۸ متهم پرونده که در 
اغتشاشــات سال گذشته او را  به شهادت رساندند، در 
شــعبه  ۱۳ دادگاه کیفری یک استان تهران رسیدگی 
می شود و اولین جلسه دادگاه ۱۵ مهرماه سال جاری 
خواهد بود. اتهام این افراد مشــارکت در قتل و محاربه 
و اجتماع و تبانی علیه  امنیت ملی است.وی در پاسخ 
به ســوالی در خصوص آخرین وضعیت پرونده حوادث 
شــهری از جمله تخریب غیر اصولی خلازیر، فوت دو 
کودک در استخر آب بوستان و فوت چند کارگر در آراد 
کوه تهران گفت: در خصوص تخریب ها در منطقه ۱۹ 
پرونده ای در دادسرای ویژه امور جنایی تشکیل شده و 
برای بررسی ابعاد و زوایای حادثه کارگروهی متشکل از 
کارشناسان رســمی دادگستری تشکیل شده و نظریه 

قانونی جامع این گروه هنوز ارائه نشده اما چنانچه قصور 
و تقصیری بر فردی وارد شود قوه قضائیه با آن برخورد 
می کند. سخنگوی قوه قضائیه ادامه داد: دو کودک به 
همراه خانواده خود به یکــی از پارک های منطقه ۲۱ 
رفته بودند که با عبور از فنس وارد اســتخر می شوند و 
پرونده ای در دادسرای ویژه امور جنایی تشکیل شده و 
در راستای شناسایی مقصران احتمالی تحقیقات ادامه 
دارد.  وی بــا بیان اینکه آراد کوه در کهریزک اســت 
گفت:  رئیس حوزه قضائی کهریزک پس از بررسی هایی 
که انجام داد متوجه می شــود ۴ مصدوم پس از انفجار 
دیگ بخار به بیمارستان رسانده می شوند که متأسفانه 
۳ نفر از آنها فوت می کنند و بر همین اســاس پرونده 
ابتدایی تشکیل شده و دستورات لازم برای جمع آوری 
ادله و شناســایی مقصران صادر شده است و در شعب 
رسیدگی به امور جنایی تهران نیز پرونده تشکیل شده 
است.وی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه  اخیرا برخی 
مدعی بازداشت یا احضار فرزندان یکی از مقامات ارشد 
دستگاه قضایی شده اند، گفت: پرونده ای تشکیل شده و 
با جدیت و بدون هیچگونه تبعیضی به پرونده رسیدگی 
خواهد شــد و  هــر زمانی که به لحــاظ قانونی اجازه 

اطلاع رسانی داشتیم، اطلاع رسانی خواهد شد.

وی در پاسخ به ســوالی درباره اینکه یکی از تأکیدات 
رئیس قوه قضائیه بحث امنیت روانی جامعه اســت و 
در همین راستا هم دستوراتی داده است تا با هر فردی 
که امنیت جامعه را مخــدوش می کند برخورد قانونی 
صــورت بگیرد، تاکنون چه تعداد پرونــده در این باره 
تشکیل شده، دادســتان ها چه اقداماتی انجام داده اند 
و آیا پرونده ای برای افراد معروف در این زمینه تشکیل 
شده اســت یا نه؟ گفت:  دو پروژه اجرایی ذیل فرمان 
پیشگیری حاوی ۲۳ مصوبه و دیگری در ذیل قرارگاه 
حقوق عامه با ۲۹ مصوبه تشکیل شده است.ستایشی 
گفــت: در خصــوص ۲۹ مصوبه برای هر پــروژه اهم 
اقدامات و مسئول پروژه تعیین شده است و مهلت اقدام 
۲ ماه و اثر بخشی ۶ و ۹ ماهه تعیین شده است و نگاه 
هوشمندانه و برنامه ای نسبت به مطالبات و برنامه های 
قوه قضائیه وجود دارد و همکاران برای اجرای فرامین 
و برنامه ها مشــخص شده اند.سخنگوی قوه قضائیه در 
خصوص مقابله بــا برهم زنندگان امینت روانی جامعه 
از طریق فضای مجازی گفت: از ناحیه دادســتانی کل 
کشور و معاونت قضایی این دادستانی اقداماتی صورت 
گرفته و طی بخشنامه ای به دادسراهای سراسر کشور 
در خصــوص رصد فضای مجــازی و برخورد قانونی و 
صریح با برهم زنندگان امنیت روانی جامعه تاکید شده 
و برخی از چهره های شــناخته شده به مراجع قضائی 
احضار و تذکر و اخطارهایی به آنها داده شــده و برخی 
نیــز تحت تعقیب قانونی قرار گرفتنــد. وی ادامه داد: 
بــه جهت اینکه برخی از موضوعات نظیر بهداشــت و 
درمان و آموزش پزشکی  جنبه تخصصی دارد از رئیس 
جمهور خواسته شده تا دستگاه های ذی ربط را مکلف 
کنــد که هر فردی که امنیت روانــی جامعه در حوزه 
سلامت را مخدوش می کند به قوه قضائیه اعلام کند و 
گزارش هایی به دادستانی در خصوص ارائه گزارش های 
کذب ارائه شده که در خصوص آنها کیفرخواست صادر 
شده است. ستایشــی گفت: لایحه ای برای پیشگیری 
و مقابلــه با محتــوای کذب و خلاف واقــع در فضای 
مجازی با همکاری وزارتخانه ها تهیه و به منظور انجام 
مراحل تقنینی به دولت ارسال شده و امیدواریم تحول 
ارزشــمندی در راســتای تأمین امنیت روانی جامعه 
داشته باشیم.سخنگوی قوه قضائیه گفت: قرارگاهی نیز 
تشکیل شــده که برنامه ویژه ای برای محلات امنیت 
روانی و در راســتای تأمین امنیت روانی جامعه ایجاد 

شده است.

سخنگوی قوه قضاییه اعلام کرد

تشکیل پرونده برای فرزندان 
یک مقام ارشد قضایی

با نزدیک شدن به زمان برگزاری انتخابات مجلس شورای اسلامی، انتظار می رود فعالیت احزاب هم به مرور جدی تر شود اما برخی 
احزاب نمی توانند برای این انتخابات لیست بدهند. به گزارش ایسنا، دوازدهمین انتخابات مجلس شورای اسلامی در اسفند سال 
جاری برگزار می شود. تاکنون مرحله ثبت نام اولیه از داوطلبان انتخابات برگزار شده و اکنون داوطلبان این انتخابات که مدارک آنها 
تایید نشده است، فرصت ثبت اعتراض دارند. در فاصله حدود شش ماه مانده به انتخابات کشور هنوز فعالیت حزبی و تشکیلاتی 
رونق چندانی نگرفته اســت و احزاب در حال ارزیابی از شرایط سیاسی کشور هستند. البته کمیسیون ماده ۱۰ احزاب به احزاب 
توصیه کرده اســت که هرچه زودتر کنگره و مجامع عمومی خود را برگزار و اعضای خود را به این کمیســیون معرفی کنند. این 
کمیســیون به احزاب تا پایان شــهریور فرصت داده بود تا کنگره و مجمع عمومی خود را برگزار کنند. در اطلاعیه کمیسیون ماده ۱۰ احزاب که در روز هفتم مرداد 
منتشر شد، آمده است که »به اطلاع احزاب و گروه های سیاسی که در موعد قانونی طبق اساسنامه مصوب خود، مجامع عمومی و انتخابات شورای مرکزی و بازرسین 
و دبیرکل را برگزار نکرده اند در مهلت تعیین شده در جلسه شورای مرکزی احزاب با معاون محترم سیاسی منتهی به خرداد ماه سال جاری هم اقدامی انجام نداده اند، 
می رساند که... حداکثر تا پایان شهریور ماه سال جاری فرصت دارند نسبت به برگزاری مجمع عمومی با هماهنگی دبیرخانه کمیسیون اقدام کنند.« عبدالله مرادی دبیر 
کمسیون ماده ۱۰ احزاب در گفت وگو با ایسنا با اشاره به پایان مهلت احزاب، اظهار کرد:» طبق اساسنامه خود احزاب، آنها موظف هستند که به صورت مستمر کنگره 

و مجامع عمومی خود را برگزار کنند و ارکان و اعضای تشکیلات خود را به ما معرفی کنند. 

نمایندگان مردم در مجلس مقرر کردند تا ســازمان ثبت اســناد و املاک کشور با همکاری وزارت امور اقتصادی و دارایی از ابتدای سال دوم 
برنامه، با راه اندازی ســامانه دفاتر تجاری به جای مهروموم )پلمب( دفاتر تجاری به صورت الکترونیکی اقدام کند. به گزارش خبرنگار ایلنا، 
نمایندگان در جلسه علنی امروز )سه شنبه ۴ مهرماه( مجلس شورای اسلامی در جریان بررسی جزئیات لایحه برنامه هفتم توسعه با بند )ج( 
ماده ۴ این لایحه با ۱۶۴ رأی موافق، ۴ رأی مخالف و ۶ رأی ممتنع از مجموع ۲۱۸ نماینده حاضر در صحن موافقت کردند. براساس بند )ج( 
ماده ۴ لایحه مذکور؛  قوه قضائیه مکلف است به منظور شفاف سازی محیط کسب و کار و تسهیل محاسبه خطر )ریسک( انجام معاملات و 
تعاملات مالی بین اشخاص از جنبه سوابق قضائی، ظرف ۶ ماه پس از لازم الاجرا شدن این قانون، امکان استعلام برخط سوابق محکومیت های 

قطعی و اعسار اشخاص در محاکم حقوقی و کیفری از قبیل تعدد و تکرار محکومیت ها، نوع عمل ارتکابی، نوع و میزان محکومیت، میزان محکومیت های مالی پرداخت شده و پرداخت 
نشده، وضعیت اعسار از پرداخت محکوم به و هزینه دادرسی و وضعیت ایفای تعهدات اشخاص در دوایر اجرای ثبت را به صورت ساختاریافته از طریق مرکز ملی تبادل اطلاعات پس 
از تقاضای استعلام کننده و تایید استعلام شونده، ابتدا به شخص استعلام شونده اعلام نموده و پس از تایید نهایی استعلام شوندده برای استعلام کننده ارسال نماید.  در نشست امروز 
همچنین رئیس مجلس شورای اسلامی بند ح ماده ۴ لایحه برنامه هفتم توسعه را به دلیل برخی ابهامات به کمیسیون تلفیق برنامه هفتم توسعه ارجاع داد.دکتر محمدباقر قالیباف 
رئیس مجلس شورای اسلامی ضمن اعلام ارجاع بند و تبصره ح ماده ۴ برنامه هفتم توسعه، به کمیسیون تلفیق به دلیل وجود ابهام، گفت: به هر حال نیروی انتظامی موظف به اجرای 

حکم است. یعنی پیش تر اقدامات صورت گرفته و قاضی حکمی داده و در سامانه ای ابلاغ شده و نیروی انتظامی در مرزها   قانون را اجرا می کند.

در جریان بررسی جزئیات لایحه برنامه هفتم توسعه کل کشور؛کدام احزاب نمی توانند برای انتخابات مجلس لیست بدهند؟

پلمپ دفاتر تجاری الکترونیکی می شود
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گزیده خبر

بازنگری دستمزد کارگران منوط 
به افزایش حقوق کارمندان

معاون وزیر تعاون،کار و رفاه اجتماعی با بیان اینکه تاکنون جلســه ای برای 
اصلاح مصوبه دستمزد کارگران تشکیل نشده، از احتمال برگزاری نشست 
شورای عالی کار در هفته آینده خبر داد و هرگونه بازنگری در مصوبه حداقل 
مزد کارگران را منــوط به تصمیم گیری درباره افزایش حقوق کارمندان در 
میانه سال دانســت. به گزارش ایسنا، ۲۹ اسفند سال گذشته شورای عالی 
کار افزایش ۲۷ درصدی حداقل دستمزد کارگران را به تصویب رساند. این 
افزایش اگر چه باب میــل گروه های کارگری و حتی کارفرمایی نبود اما به 
دلیل همراهی با دولت در راستای تحقق شعار سال )مهار تورم، رشد تولید( 
با آن موافقت کردند. در عین حال به گفته مقامات کارگری در صورتجلسه 
دستمزد، بندی لحاظ شد مبنی بر اینکه چنانچه در نیمه دوم سال مهار تورم 
صورت نگرفت و افزایش حقوق کارمندان لحاظ شــد، در خصوص حداقل 
دستمزد کارگران نیز تصمیم گیری شود. در همین راستا نمایندگان کارگری 
با توجه به کاهش قدرت خرید خانوارهای کارگری و تغییر قیمت برخی اقلام 
اساسی سبد معیشت کارگران بر لزوم تقویت معیشت کارگران تاکید کرده و 
صورتجلسه مذکور را یادآور شده اند. آنها همچنین درخواست تشکیل جلسه 
شورای عالی کار به منظور مذاکره در خصوص تقویت معیشت و ترمیم مزد 
کارگران را به شورا ارائه کرده اند. علی حسین رعیتی فرد ـ معاون روابط کار 
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی اخیرا درباره برگزاری جلســه شورای عالی 
کار با محور ترمیم مزد کارگران گفته اســت: جلسات شورای عالی کار هر 
ماه به طور منظم با حضور شــرکای اجتماعی تشکیل می شود ولی تاکنون 
دســتور جلسه ای برای اصلاح مصوبه حداقل مزد نداشتیم و احتمالا بعد از 
بازگشایی مدارس و هفته دفاع مقدس جلسه ای در هفته آینده برگزار شود. 
وی با بیان اینکه درخواست تجدیدنظر در خصوص حداقل مزد کارگران در 
شورای عالی کار ارائه نشده و در دستور کار قرار نگرفته است، گفت: برخی 
نمایندگان کارگری مســایلی را در رسانه ها عنوان کرده اند ولی این موضوع 
باید در دســتور کار قرار گیرد تا در شورا بررسی شود. آنطور که معاون وزیر 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفته در زمان تصویب حداقل دســتمزد ۱۴۰۲ 
پیش بینی شد چنانچه در سال جاری حقوق کارمندان دولت در میانه سال 
افزایــش پیدا کند، به همان میزان حداقل حقوق کارگران هم اضافه شــود 
ولی هیچ خبری از افزایش حقوق کارمندان نیست و بر این اساس تصمیمی 
درباره حداقل دستمزد کارگران گرفته نشده است. بازنگری دستمزد کارگران 
منوط به افزایش حقوق کارمندان رعیتی فرد اشــاره ای هم به اجرای طرح 
کالابرگ الکترونیکی برای ۵ دهک کم درآمد داشــت و با اشــاره به تلاش 
دولت برای کنتــرل تورم و ثبات قیمت ها گفــت: در حال حاضر کارگران 
جزو دهک های ۳ تا ۵ محســوب می شوند و می توانند از امتیازی که دولت 
در قالب طرح کالابرگ الکترونیکی درنظر گرفته اســتفاده کنند. دولت در 
قالــب این طرح ۱۲۰ هزار تومان یارانه اضافی برای خانوارهایی که نیمی از 
یارانه خود را صرف خرید ۱۱ قلم کالای اساســی کنند، اختصاص می دهد. 
پیش بینی بسته های معیشتی و سبدهای کالایی توسط کارفرمایان به عنوان 
راهکاری برای افزایش قدرت خرید خانوارهای کارگری از سوی معاون وزیر 
کار عنوان شده و وی معتقد است: کارفرمایانی که از تمکن مالی برخوردارند 
می توانند با تهیه سبد کالا و بســته های معیشتی قدرت خرید کارگران را 
افزایش و هزینه های معیشت آنها را جبران کنند. پیشتر هادی ابوی، نماینده 
کارگران در شورای عالی کار در گفت وگو با ایسنا از درخواست گروه کارگری 
برای برگزاری جلسه شورای عالی کار با محور ترمیم مزد و تقویت معیشت 
کارگران خبر داده و گفته بود با توجه به فرمایشات مقام عالی وزارت مبنی 
بر اینکه نمایندگان کارگری هر زمان درخواست تشکیل جلسه شورای عالی 
کار را بدهند مانعی ندارد، این جلســه برگزار خواهد شد. وی با بیان اینکه 
دولت با تمام توان در تلاش اســت تا بحث کنترل تورم و ثبات قیمت ها به 
نتیجه برسد، لزوم بازنگری در حداقل مزد کارگران را خاطرنشان کرد و گفت: 
در صــورت عدم تصمیم گیری درباره ترمیم مزد، از طرح های حمایتی نظیر 
تامین ارزاق، اختصاص بن غیرنقدی یا کالابرگ الکترونیکی که موجب رونق 
سفره کارگران شود، استقبال می کنیم. به گزارش ایسنا، در هفته های اخیر 
بسیاری از کارشناسان حوزه کار و فعالان کارگری از لزوم بازنگری در مصوبه 
حداقل دســتمزد در نیمه دوم سال سخن گفته و خواستار تقویت معیشت 
خانوارهای کارگری شده اند. کارشناسان معتقدند صرفنظر از هرگونه تصمیم 
در خصوص بهبود وضع معیشت خانوارهای کارگری درصورتی که ترمیم مزد 
در نیمه دوم سال با مساعدت دولت، وزارت کار و کارفرمایان صورت گیرد، 
شــورای عالی کار در انتهای سال با چالش کمتری برای مذاکره و چانه زنی 

مزد ۱۴۰۳ روبه رو خواهد بود.

هدف گذاری برای تجارت ۴۰ 
میلیارد دلاری با عراق

رئیس ســازمان توسعه تجارت 
ایران هدف میان مدت تجارت با 
عراق را ۲۰ میلیارد دلار و هدف 
بلندمــدت را ۴۰ میلیــارد دلار 
عنوان کرد و گفت: این آمادگی 
را داریم که در راســتای انتقال 

تکنولوژی و کمک به عراق برای افزایش صادرات به سایر کشورهای عربی، 
امکانات خود را در اختیار این کشــور قرار دهیم. به گزارش ایســنا، مهدی 
ضیغمی در کمیته مشــترک تجاری ایران و عراق، با اشــاره به روابط پایدار 
تجاری دو کشــور و افزایش تبادلات تجــاری، اظهار کرد: با در نظر گرفتن 
بحث توازن تجاری، قابلیت افزایش مراودات تجاری ایران و عراق تا ۳۰ تا ۴۰ 
میلیارد دلار نیز وجود دارد. وی با اشاره به جایگاه ایران در تولید تجهیزات 
پزشــکی، اقلام دانش بنیان، های تک و غیره، تصریــح کرد: این آمادگی را 
داریم که در راستای انتقال تکنولوژی و کمک به عراق برای افزایش صادرات 
به سایر کشــورهای عربی، امکانات خود را در اختیار این کشور قرار دهیم. 
ضیغمی افزود: از ســوی وزارت صمت حمایت همه جانبه خود را از صنعتی 
شــدن عراق تا ۲۰۳۵ اعلام می کنیم و آمادگی داریــم امکانات خود را در 
اختیار این کشــور قرار دهیم. امیدواریم با حل مشکلات از جمله در حوزه 
لجستیک به اهدافی که روسای جمهور تعیین کردند برسیم. رئیس سازمان 
توسعه تجارت همکاری بخش های خصوصی دو کشور، برنامه ها و راهکارهای 
همــکاری دو جانبه برای تحقق هدف میان مدت تجارت ۲۰ میلیارد دلار و 
بلندمــدت ۴۰ میلیارد دلار، راهکارهای برقراری توازن تجاری دو کشــور و 
کمک ایران به توســعه زیرساخت های صنعتی عراق و افرایش صادرات این 
کشور به ایران، بررســی ممنوعیت ها و محدودیت های غیرتعرفه های مثل 
محدودیت های فصلی و همچنین بحث های اســتانداری، بحث لجســتیک 
و تبادلات مالی، بررســی راهکارهای جلوگیری از بروز اختلافات و تسهیل 
برطرف کرن اختلاف های تجار دو کشــور را از جمله محورهای این کمیته 
عنــوان کرد. ضیغمی بررســی آخرین وضعیت پروژه هــای خدمات فنی و 
مهندسی در عراق و حل مشکلات شرکت های فعال در این حوزه و همچنین 
موضوعات مرزی و بازارچه های مشترک را از دیگر اهداف تشکیل این جلسه 

عنوان کرد.

مدیرعامل سایپا عنوان کرد

امکان تبدیل حواله خودرو فقط با مدل بالاتر
مدیرعامل ســایپا ضمن اشــاره به تحویل خودروهای چانگان با 
تکمیل وجه از ســوی متقاضیان، درباره تبدیل حواله ها به سایر 
محصولات توضیح داد: کسانی که در سامانه ثبت نام و ۵۰ درصد 
وجه را واریز کرده باشــند، امکان تغییــر خودرو برای آنها وجود 
ندارد، مگر در صورتی که بخواهند مــدل خودروی خود را ارتقا 
دهند. به گزارش ایســنا، تحویل خودروهــای وارداتی چانگان و 
فروش آن از طریق سامانه یکپارچه، تغییر در حواله ها و پرداخت 
جریمه های دیرکرد و عرضه محصولات سایپا در مرحله سوم طرح 
یکپارچه از جمله ســوالاتی بود که مدیرعامل سایپا با حضور در 
خبرگزاری دانشجویان ایران)ایسنا( به آن ها پاسخ داد. محمدعلی 
تیموری با بیان اینکه سایپا همیشه در بخش خودروهای وارداتی 
و مونتــاژ فعال بوده، گفت: در دهــه ۹۰  با وجود اینکه بهترین 
کمپانی خارجی شــرکای تجاری سایپا بود، اما به دلیل مسائلی 
که در گروه خودروســازی سایپا به وجود آمد این گروه از بخش  
واردات و مونتاژکاری به طور کل حذف شــد. اما سال گذشته که 
قانون واردات خودرو در مجلس مصوب شد ما نیز از قانون تمکین 
کردیم و برای تنظیم بازار با شــرکای تجاری خود در کشورهای 
مختلف وارد مذاکره شدیم. وی ادامه داد: خردادماه سال گذشته 
چند نمونه خودرو وارد کشــور کردیم و استانداردهای آن مورد 
بررسی قرار گرفت. در بهمن ماه همان سال موفق به ثبت سفارش 
و حمل خودروها به ایران شدیم که در فاز اول ۱۱۰۸ خودرو وارد 
گمرک شــد و تا تیرماه ســال جاری درگیر مسائل ترخیص بود.

مدیرعامل ســایپا در پاسخ به این سوال که دلیل افزایش قیمت 
خودروهای وارداتی سایپا)چانگان( بعد از ورود به کشور چه بود؟ 
گفت: این خودروها پس از ترخیص از گمرک قیمت گذاری شدند 
ســپس هزینه عوارض گمرک و شماره گذاری و پلاک نیز به آن 
اضافه شــد. در حقیقت افزایش قیمت خودروهای چانگان ناشی 
از اعمال هزینه های ذکر شــده بود که دست سایپا نیز نبود. وجه 
تکمیل شــود،   خودروها را تحویل می دهیــم وی اضافه کرد: از 
روزی کــه اولین خودرو وارداتی تحویل و قیمت ها اعلام شــد تا 
امروز برای ۲۰۰ نفر از متقاضیان فاکتور صادر کردیم و زمانی که 
برای متقاضیان فاکتور صادر شــود آنها باید مابه  التفاوت را واریز 
کنند و پس از آن برای آنها درخواســت پلاک می شــود که این 
فرآیند ۷ تا ۱۰ روز طول می کشد. تیموری تصریح کرد: در طول 
دو هفته ۶۰ خودروی وارداتی پلاک شده چانگان را تحویل دادیم. 
مابقی نیز  توســط خریداران در حال تکمیل وجه است و پس از 
آن نیز خودرو تحویل داده خواهد شــد،  زیرا خودروها در سایپا 
موجود بوده و هیچ مشــکلی در این زمینه نداریم و فقط مساله 
فرآیند تکمیل وجه توسط مشــتری ها و شماره گذاری است.وی 

همچنین افزود:در حال حاضر پارس خودرو ۱۰۰۰ خودرو از برند 
زوتی وارد کرده که این خودروها در پارس خودرو موجود هستند 
که اگر قیمت ها به ما اعلام شود، سریعا از سامانه متمرکز وزارت 
صمت برای ثبت نام فراخــوان خواهیم داد. امکان تبدیل حواله 
خودرو فقط با مدل بالاتر/ با خودروهای جدید وارد مرحله ســوم 
طرح یکپارچه می شویم ۱۰۰۰ خودرو چانگان دیگر در راه ایران

مدیرعامل ســایپا با بیان اینکه برای خودروهای "چانگان و دلفی 
۵"، ۲۹ هزار ثبت ســفارش در وزارت صمت داشتیم، گفت: باید 
فرآیند تامین و تخصیص ارز این خودروها طی شــود. همچنین 
طی روزهای آینده ۱۰۰۰ دستگاه چانگان به سمت ایران حرکت 

خواهد کرد و ۲۰۰۰ دستگاه دیگر نیز در فرآیند ساخت است. در 
حقیقت این ۲۹ هزار دســتگاه بر اساس سفارش و تخصیص ارز 
تولید و تحویل می شود. تغییر حواله به خودروهای قبلی امکان 
پذیر نیست مدیرعامل سایپا در پاسخ به این سوال که حواله های 
خریداری شده قابل تغییر به خودروی دیگری است؟ گفت: کسی 
که در سامانه متمرکز ثبت نام و سایپا آن را فراخوان کرده و ۵۰ 
درصد وجه را نیز واریز کرده خودرو دیگر به نامش است و شاسی 
برای آن تولید می شود و امکان تغییر وجود ندارد، مگر در صورتی 
کــه متقاضی بخواهد  مدل خودرویش را ارتقا دهد. به طور مثال 
شاهین دســتی ثبت نام کرده و بخواهد آن را تبدیل به شاهین 

اتومات کند. در غیر این صورت تغییر حواله به خودروهای قبلی 
امکان پذیر نیست. یعنی کسی که کوییک ثبت نام کرده نمی تواند 
آن را بــه تیبا تغییر دهد، زیرا مدل قدیمی اســت و باید تغییر 
حواله به مدل های جدید باشد. وی عنوان کرد: تا اسفندماه تعهد 
داریم که روی خودروهای سواری استانداردهای ۸۵ گانه را اجرا 
کنیم و همه خودروهای ما مجهز به سیســتم ترمز EST می شود. 
پرداخــت جریمه دیر کرد؛ در صورت تکمیل وجه ۱۰۰ درصدی   
مدیرعامل ســایپا در بخش دیگری از صحبت هایش به پرداخت 
جریمه دیرکرد تحویل خودرو نیز اشــاره کــرد و گفت:جریمه 
دیرکرد به کســانی تعلق می گیرد کــه تکمیل وجه صدرصدی 
کرده باشند و فاکتور برای آنها صادر شده باشد که در این صورت 
خودروســاز تعهد می دهد در تاریخ مشــخصی خودروی آنها را 
تحویــل دهد و از آن روز بــه بعد هر تاخیر که پیش آید جریمه 
به آنها پرداخت خواهد شــد. تیموری در پاسخ به اینکه آیا سایپا 
برنامه ای برای فروش قسطی خودرو دارد یا خیر؟ گفت:تا زمانی 
که در ســامانه متمرکز متقاضیانی در صف انتظار خرید باشــند 
مجاز هستیم که فقط از سامانه فراخوان دهیم و این اجازه وجود 
ندارد که حتی برای فروش یک خودرو هم از طرح های لیزینگی 
استفاده شــود. ورود به مرحله سوم طرح یکپارچه با خودروهای 
جدید مدیرعامل ســایپا در پاسخ به سوال دیگری مبنی بر اینکه 
آیا ســایپا قصد ورود به طرح فــروش یکپارچه خودرو در مرحله 
ســوم را دارد یا خیر؟ گفت: قصد داریم خودروی شاهین اتومات 
را از طریق ســامانه برای پیش فروش قــرار دهیم. انتظار داریم 
۴۰ هزار خودرو را از ســامانه متمرکز پذیرش کنیم.  در مهرماه 
خودروی جدید اطلس را در سامانه خواهیم داشت که قیمت آن 
نیز مشخص و ابلاغ شده است. انتظار داریم که حداقل ۳۰ تا ۳۵ 
هزار متقاضی برای آنها جذب کنیم. همچنین در آبان ماه خودروی 
جدید سهند را در سامانه فراخوان خواهیم کرد؛ خودرویی که با 
برند پارس خودرو عرضه خواهد شــد. تیموری در پاســخ به این 
سوال که این خودروهای جدید قرار است جایگزین کدام یک از 
محصولات سایپا شود؟ گفت:در گروه ساپیا تنوع محصول کمی 
داشتیم به خصوص که خردادماه سال گذشته سازمان استاندارد 
دســتور توقف تولید تیبا ۱، تیبا ۲ و ساینا را صادر کرد و همین 
موضوع باعث کاهش تنوع شده بود. بنابراین بر توسعه محصولات 
متمرکز شدیم. در سواری و تجاری حجم محصولات خوبی وجود 
دارد. امســال ۸ محصول جدید عرضه خواهیــم کرد. این تنوع 
محصول باعث خواهد شد مشتری ها حق انتخاب داشته باشند. در 
حقیقت خودروهای جدید جایگزین هیچ محصولی نمی شوند و 

تنها یک قسمت از بازار را می گیرند.

هکرهــا حدود ۲۰۰ میلیــون دلار از 
شــرکت رمزارز میکســین به سرقت 
بردند.به گزارش ایســنا، این شرکت 
در شبکه اجتماعی »ایکس« )توییتر 
ســابق( اعلام کــرد دیتابیس فراهم 
کننده خدمات ابری شــبکه های این 
شــرکت، هدف حمله هکرهــا قرار 
گرفته و به از دســت رفتن بخشی از 
دارایی هایش منجر شــده اســت که 
شامل حدود ۲۰۰ میلیون دلار است.

میکســین خود را به عنوان شبکه ای 
بــرای انتقال دارایی هــای دیجیتالی 
توصیــف می کند. این شــرکت یک 
میلیون کاربر دارد.میکســین که مقر 

خود را هنگ کنگ اعــلام کرده، در 
ایکس نوشــت: اجازه برداشت پول از 
شبکه خود را متوقف کرده اما انتقال ها 
مشکلی ندارند و این خدمات بمحض 
برطــرف شــدن آســیب پذیری ها، 
بازگشایی خواهند شد. میکسین اعلام 
کرد راه کاری را برای نحوه رســیدگی 
بــه دارایی های از دســت رفته، اعلام 
خواهد کرد.بر اساس گزارش رویترز، 
طبق اعلام شرکت تحقیقات بلاکچین 
چینالایــز، هکرها در ســال میلادی 
گذشته، رمزارز به ارزش حداکثر ۳.۸ 
میلیارد دلار را به ســرقت بردند که 

بدترین رکورد سالانه بود.

سرقت ۲۰۰ میلیون دلار رمزارز 
از شرکت هنگ کنگی

قیمت طلا امروز، سه شــنبه با افزایش بازدهی 
دلار و خزانه داری کاهش یافت و سرمایه گذاران 
منتظر گــزارش تــورم مصرف کننــده برای 
سرنخ های بیشتر هســتند که آیا فدرال رزرو 
یک بــار دیگر نــرخ بهره را در ســال جاری 
افزایش خواهد داد یا خیر. به گزارش ایســنا، 
بهای هر اونس طلا تا ســاعت ۸ صبح به وقت 
شــرقی با ۱.۵ درصد کاهش به ۱۹۱۳ دلار و 
۶۰ سنت رســید و قیمت طلای آمریکا نیز با 
۰.۰۸ درصد کاهش به ۱۹۱۴ دلار و ۶۰ سنت 
رســید. دلار به بالاترین حــد خود در ۱۰ ماه 
گذشته رسید، در حالی که بازدهی شاخص ۱۰ 
ســاله خزانه داری همچنان در اوج خود در ۱۶ 
سال اخیر است. پیش بینی ها نشان داد که اکثر 
افزایش نرخ  سیاست گذاران فدرال رزرو شاهد 
بهره در سه ماه آینده هستند اما سرمایه گذاران 
همچنان به قیمت هــا با احتمال ۵۰ درصدی 
برای انقباض بیشــتر در ســال ۲۰۲۳ ادامه 
می دهند. نرخ های بهره بالاتر بر شــمش های 
بدون بهره که به دلار قیمت گذاری می شوند، 

فشــار می آورد. کریستین لاگارد، رئیس بانک 
مرکزی اروپا گفت که رکورد بالای نرخ سپرده 
بانک مرکزی اروپا می تواند به کاهش تورم به 
۲ درصد کمک کند و دســتورالعمل بانک را 
تکرار کرد که نه وعده افزایش بیشــتر نرخ را 
می دهد و نه آن را رد می کند. یک نظرسنجی 
نشان داد روحیه تجاری آلمان در ماه سپتامبر 
کاهش یافته است و برای پنجمین ماه متوالی 
ســقوط کرد و بر ترس از رکود در بزرگترین 
اقتصــاد منطقه یورو تأکید کــرد. اس پی دی 
آرگلدتراست، بزرگترین صندوق سرمایه گذاری 
تحت پشــتوانه طلا در جهــان اعلام کرد که 
دارایی هــای آن در روز دوشــنبه ۰.۱ درصد 
کاهــش یافت و به پایین ترین ســطح خود از 
ژانویه ۲۰۲۰ رســید. طبق گزارش رویترز، در 
بازار سایر فلزات ارزشمند، بهای هر اونس نقره 
با ۰.۱ درصد کاهش به ۲۳.۰۹ دلار رســید، 
پلاتین ۰.۳ درصد کاهش یافت و به ۹۰۸ دلار 
و ۶۹ ســنت رســید و پالادیوم با ۰.۱ درصد 

کاهش به ۱۲۲۸ دلار و ۳۱ سنت رسید.

بازار طلای جهانی قبل از زمستان یخ زد!

در ماه های اخیر خبرهای نســبتا خوبی از وضعیت دریاچه ارومیه به گوش رسید و اعلام شده که دولت برنامه هایی 
را برای جان بخشی به این دریاچه در دستور کار دارد که یکی از این برنامه ها بهره برداری سد چپرآباد در ماه جاری 
است. به گزارش ایسنا، در حوضه آبریز دریاچه ارومیه در بازه زمانی ۱۵ ساله شاهد کاهش ۱۰ درصدی بارش ها بودیم. 
افزایش دما روزانه باعث تبخیر ۳۰ میلیون مترمکعب و سالانه ۲ میلیارد مترمکعب از آب دریاچه ارومیه می شود. در 
یکسال گذشته ۶۰ درصد کاهش بارش برف در حوضه آبریز دریاچه ارومیه داشتیم، کاهش ۱۰ درصدی سطح برف و 
۵۵ درصدی ارتفاع آن از جمله علل وضعیت حاد دریاچه ارومیه بشمار می رود. درواقع تغییرات اقلیمی، افزایش دما، کاهش بارش بویژه برف، مصرف 
بی رویه آب در بخش کشاورزی و چاه های غیرمجاز  عوامل اصلی وضعیت فعلی دریاچه ارومیه است. علیرغم اینکه نباید توسعه کشاورزی در حوضه 
آبریز دریاچه ارومیه صورت می گرفت اما میزان اراضی کشاورزی از ۳۹۰ هزار هکتار در سال ۱۳۷۷ به ۵۲۰ هزار هکتار در سال ۱۳۹۸ رسیده است، 
۱۱۵ هزار چاه مجاز و غیرمجاز در حوضه آبریز دریاچه ارومیه فعال هستند و این در حالی است که ۴۲ هزار چاه غیرمجاز فعال یک میلیارد مترمکعب 
آب مصرف می کنند. در سنوات گذشته بجای کشت محصولات کم آب بر، محصولات پر آب بر کشت شده به نحوی که سه محصول یونجه، سیب و 
چغندر قند بیشــترین میزان آب را به خود اختصاص می دهند. عیســی بزرگ زاده - سخنگوی صنعت آب در همین راستا به ایسنا اعلام کرد: تولید 
سیب در حوضه آبریز دریاچه ارومیه افتخار نیست و صنعت آب کشور معتقد است، روند استفاده از آب برای توسعه محصولات کشاورزی  غیرراهبردی 

در حوضه آبریز دریاچه ارومیه باید متوقف شود.

مدیرکل دفتر خدمات فنی و مهندسی وزارت صمت ضمن تشریح تعهدات خودروسازان به انجام گارانتی، از پیوستن همه  
خودروسازان داخلی به سامانه ملی گارانتی تا پایان ماه جاری خبر داد و تاکید کرد که بهانه های خودروسازان برای گارانتی، 
یک شــوخی است.به گزارش ایسنا، حمید محله ای شب گذشته )دوشنبه شب( با حضور در یک برنامه تلویزیونی، ضمن 
اشاره به اینکه خودرو به این "سامانه ملی گارانتی" اضافه شده است، اظهار کرد: خودرو به این سامانه اضافه شده، اما هنوز 

خودرو سازان داخلی در این سامانه حضور ندارند؛ بر این اساس خودروسازان داخلی در فرآیند کار قرار گرفته و برای این منظرر بایستی شبکه خود را معرفی 
کنند؛ سپس شبکه آن ها ارزیابی و تایید می شود و در سامانه درج خواهد شد. مدیر کل دفتر خدمات فنی و مهندسی وزارت صمت خاطرنشان کرد: البته باید 
گفت که عدم حضور فعلی این خودروسازان در این سامانه، به معنای نداشتن گارانتی خودرو نیست؛ خودروهای داخلی همگی تا ۶۰ هزار کارکرد و به مدت 
سه سال دارای گارانتی هستند )در این سه سال خدمات به صورت رایگان ارائه می شود و پس از آن، خدمات پس از فروش با اخذ مبالغ از مشتری صورت 
می گیرد(. ضمن اینکه خودروسازان داخلی تا پایان مهر به سامانه ملی گارانتی وارد خواهند شد. وی افزود: فرآیند ورود خودروسازان به سامانه انجام شده و در 
حال اخذ اطلاعات آن ها هستیم. سامانه گارانتی مجموعه تعهداتی است که خودروساز به مردم ارائه می کند؛ البته  گارانتی ها دارای مغایرت هایی هم هستند 

که در حال بررسی برای رفع این مغایرت ها هستیم. ضمن اینکه ارتباط میان سامانه های شرکت ها با سامانه گارانتی نیز در حال ایجاد و فراهم شدن است.

وزارت صمت:خبری خوش برای دریاچه نیمه جان ارومیه

 بهانه خودروسازان برای لغو گارانتی شوخی است
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رئیس شورای اســامی شهر تهران بااشاره به مطالعات کامل انجام 
شــده درخصوص تراموا در تهــران گفت: قطعا بــا ارائه مطالعات 
متخصصین اعضای شورا بررســی های دقیقی را انجام خواهند داد 
و در نهایت نظر خود را اعام خواهند کرد. به گزارش ایسنا، مهدی 
چمران پیش از آغاز یکصد و هفتاد و نهمین جلســه علنی شورای 
اسامی شــهر تهران در جمع خبرنگاران در تشریح دستور جلسه 
امروز شــورا گفت: در ابتدای جلســه امروز نطق پیش از دستوری 
توســط یکی از اعضای شورا قرائت خواهد شد و پس از آن گزارشی 
از ســوی معاونت خدمات شهری شهرداری تهران در ارتباط با ایام 
اربعین در کربا ارائه خواهد شد. البته پیش تر این گزارش در شورا 
ارائه شده بود اما با توجه به تاش هایی که در حوزه خدمات شهری 
انجام شده و نیاز به تبیین آنها بود مقرر شد که این وقت در اختیار 
حوزه قرار بگیرد. وی افزود: در ادامه جلســه نیز موضوع اماکی که 
به اشخاص حقیقی و حقوقی از سوی شهرداری تهران واگذار شده 
است پرداخته خواهد شد تا در خصوص ثبت این اماک و چگونگی 
برخــورد با آن تصمیمات لازم در قالب این لایحه اتخاذ شــود. دو 
گزارش حسابرســی نیز در جلســه امروز مورد بررسی قرار خواهد 
گرفت. وی در خصوص ابتدای مهر ماه و آغاز بکار مدارس و کنترل 
ترافیک سطح شهر تهران گفت: در ابتدای مهر ماه کمیته استقبال از 
مهر تشکیل می شود و امسال نیز فعالیت های خود را از ابتدای مهر 
آغاز کرده و تاش شده که ترافیک روانی در ابتدای مهر ماه داشته 
باشیم. ورود دانش آموزان و دانشجویان به مراکز آموزشی در ابتدای 
مهر ماه موجب ایجاد ترافیک می شود. البته امسال از سوم مهر ماه 
شاهد فشرده تر شدن ترافیک بودیم و امروز نیز ترافیک مناسبی را 
در سطح شهر تهران شــاهد نبودیم. چمرا درباره وضعیت حمل و 
نقل عمومی پایتخت نیــز گفت: تاش ها و اقدامات خوبی همچون 
ورود ۹۷ دستگاه اتوبوس تحویل گرفته شده از وزارت کشور بوده ایم 
و مدیرعامل شــرکت اتوبوسرانی نیز اعام کرده طی دو مرحله ۴۰ 
دستگاهی از اتوبوس ها به زودی وارد خط خواهند شد که امیدواریم 

با این تاش ها شاهد بهبود و کنترل ترافیک در شهر تهران باشیم.
وی در خصوص موضوع احداث دروازه در شــهر تهران نیز گفت: از 
اســاتید معماری و پیشکسوتان این حوزه و همکارانمان در دانشگاه 
دعوتی انجام شــد و بحث گسترده ای شــکل گرفت. در خصوص 
اینکه این دروازه در کجای شــهر تهران جانمایی شــود یا به جای 
آن میدان ساخته شود بحث های زیادی شکل گرفت. لذا مقرر شد 
در جلسه ای دیگر جمع بندی و دستور کار این موضوع تبیین شود. 
وی در خصوص احداث آرامستان در نقاط مختلف شهر تهران گفت: 
در خصوص احداث آرامســتان در نزدیکی کوه بی بی شهربانو هنوز 
بررســی های دقیق انجام نشــده، چهار یا پنج نقطه به عنوان محل 
احداث آرامستان ها در نظر گرفته شده ولی باید بررسی دقیق صورت 
بگیرد. این آرامســتان ها با هدف دسترسی ساده تر مردم در سطح 
پهنه شــهر تهران از جمله شمال غرب، شمال شرق و شرق تهران 
مقرر است که احداث شود و نقاطی نیز در نظر گرفته شده اما هنوز 
بررســی دقیق انجام نشده است. رئیس شورای اسامی شهر تهران 
در پاسخ به سوال ایسنا در خصوص بررسی خطوط پیشنهادی برای 
احداث تراموا در شهر تهران گفت: مطالعات کاملی در این خصوص 
انجام شده اما هنوز به شورای شــهر تهران به صورت مکتوب ارائه 
نشده است. قطعا با ارائه مطالعات متخصصین به همراه اعضای شورا 
بررسی های دقیقی را انجام خواهند داد و در نهایت نظر خود را برای 

احداث تراموا در شهر تهران اعام خواهند کرد.

رئیس شورای شهر تهران تاکید کرد

بررسی مطالعات احداث تراموا در 
شورای شهر تهران

گنجینه

ورزشی

تخت گاز

از هر دری خبری
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کتاب طلوع زندگی !

چری iCar03؛ شاسی بلند برقی با قیمت ۲۱ هزار دلار
شاســی بلند جدید چری iCar ۰3 با ۱۸۴ اســب بخار قدرت و توان پیماش ۵۰۰ کیلومتر، آستانه قیمت ۲۱ هزار دلار دارد.گفته 
 iCar استفاده خواهد کرد و قدرتش به ۱۸۴ اسب بخار خواهد رسید. تولید انبوه CATL می شــود خودروی جدید چری از باتری
۰3 شــروع شــده و به زودی در دسترس مشتریان خواهد بود. قیمت پایه این خودرو حدود ۲۱ هزار دلار اعام شده است.  برند 
 iCar چند ماه قبل توسط چری تأسیس شده و هدف آن جذب خریداران جوان تر با خودروهای برقی است. سبد محصولات iCar
شــامل هفت خودرو از جمله شاسی بلند، ســدان و حتی مینی ون خواهد بود؛ اما اولین خودروی شرکت که ۰3 نام گرفته یک 
شاسی بلند کوچک و شهری با قوای محرکه برقی است. از نظر طراحی ظاهری باید گفت iCar ۰3 خودرویی جعبه ای با سپرهای 
بزرگ از جنس پاســتیک خاکستری است. شیشه جلو تخت، خط کاپوت بالا و چراغ هایی به شکل حرف i انگلیسی جزو دیگر 
ویژگی های بصری شاخص این خودرو هستند. به نظر می رسد چنین طراحی خشنی بین خریداران چینی طرفداران زیادی دارد 

و قباً خودروسازانی همچون هاوال و بائوجون از آن استفاده کرده اند. 

سرمربی الهلال به موضوع اختلاف با نیمار واکنش نشان داد
سرمربی پرتغالی الهال بعد از پیروزی در جام حذفی به گمانه زنی ها درباره اختاف نظرش با نیمار واکنش نشان داد و آن را رد 
کرد. به گزارش ایســنا و به نقل از سعودی اســپورت، نیمار خرید بزرگ الهال در فصل نقل و انتقالات تابستانی بود. این بازیکن 
برزیلی به استثنای بازی نخست نتوانسته انتظارات را در الهال برآورده کند. او در دیدار اخیر آبی پوشان در جام حذفی به میدان 
نرفت و این باعث شد تا شایعات زیادی درباره اختاف نظر این بازیکن با سرمربی تیم به گوش برسد. ژسوس رسما به اختاف نظر 
با نیمار واکنش نشان داد. این سرمربی باتجربه پرتغالی گفت: من حتی قبل از انتقال نیمار به الهال رابطه خوبی با او داشتم. باید 
تاکید کنم که خط حمله الهال با بازگشت نیمار به شرایط آماده بدنی و روحی متفاوت خواهد بود. او درباره این سوال که چرا 
در دیدار با الجبلین نیمار را در فهرست قرار نداد، گفت: با نیمار صحبت کردم و به من گفت که کمی احساس خستگی می کند 

و به همین خاطر تمرین های خاصی را برای او در نظر گرفتیم تا با آمادگی بیشتری به میدان برگردد. 

پیشنهاد

چهره روز

کتاب پایان رابطه
 The End of the Affair کتاب پایان رابطه بــا عنوان اصلی
اثری از گراهام گرین Graham Greene نویسنده انگلیسی 
اســت که در سال ۱۹۵۱ منتشر شــد. گراهام گرین در 
مجمــوع ۲۲ رمان، ۷ نمایش نامــه، ۱۲ فیلم نامه و چند 
کتاب دیگر از خود به یادگار گذاشــت. این رمان، داستان 
رمان نویســی را روایت می کند که با عشــق قدیمی خود 
روبه رو می شــود و می توان گفت کار مهم نویســنده در 
کتاب، روایت داســتان از زبان فردی بی ایمان اســت که 
تناقض های حیرت آور یک عشــق پرحرارت را به تصویر 
می کشد. عشقی که ایمان در آن نقش مهمی ایفا می کند. 
هنری گراهام گرین در اکتبر ســال ۱۹۰۴ در انگلستان 
به دنیا آمد. وارد دانشــگاه شد و در سال ۱۹۲۵ با مدرک 
لیســانس تاریخ از آکسفورد فارغ التحصیل شد. گرین در 
هفده سالگی دچار افسردگی شدید شد و دوستانش بر این گمان بودند که دیدار وسواس گونه او از مناطق 
حادثه خیز و خطرناک در ســال های بعد شگردی بود برای طفره رفتن و پرهیز از خودکشی که در مذهب 
کاتولیک گناه کبیره به شــمار می آمد. گراهام گرین در سال ۱۹۹۱ به دنبال بیماری خونی ای که داشت 
در سوئیس درگذشت.مترجم کتاب پایان یک رابطه – احد علیقلیان – در مقدمه خود درباره مفاهیم آثار 
این نویســنده می نویســد: در رمان های او مفاهیم خیر و شر مهم تر از زیبایی و برازندگی یا حتی درست 
و نادرســت جلوه گری می کند. از نظر گرین درست و نادرست موضوع آداب دانی اجتماعی یا نوعی قانون 
عرفی و سنتی است که بی  درنگ و اندیشه پذیرفته می شود، اما انتخاب میان خیر و شر انتخاب هولناک و 
مهم و سرنوشت سازی است که یکایک آدمیان با آن روبه رو می شوند. داستان کتاب در لندن و کمی پس 
از جنگ جهانی دوم جریان دارد. تمرکز داستان بر روی رابطه دو شخصیت اصلی تمرکز دارد که عشق و 
نفرت بین آن ها موج می زند. در ابتدا کتاب بسیار ساده و معمولی آغاز می شود و ما با شخصیت های کتاب 

که خیلی به آن ها پرداخته نمی شود، آشنا می شویم. 

علی اکبر صادقی
یکی از پرکار ترین نقاشــان ایرانــی، آقای علی اکبر 
صادقی هســتند. او متولد سال ۱3۱6 در شهر تهران 
است. علی اکبر صادقی در زمینه های مختلف نقاشی 
کار کرده اســت به عنوان مثال او در ســاخت پوستر 
فیلم، طراحی بسته بندی و جلد کتاب ها و گرافیک 
تبلیغاتی کارهای زیادی از خود به جای گذاشته است. 
در اصل او در حوزه سورئالیسم ایرانی نقاشی می کند 
و بیشتر آثار او حاوی اساطیر ایرانی و نمایش دهنده 
فرهنگ ایران است. علی اکبر صادقی از ۵ سالگی کار 
نقاشــی را آغاز نمود. دوران ابتدائی را با موفقیت به 
اتمام رســاند ولی در دوره دبیرستان توجهش بیشتر 
متوجه نقاشــی بود و به درسهای دیگر زیاد اهمیتی 
نمــی داد. در همین دوران بود که در یک مغازه لوازم 
التحریر به خاطر این که وسائل نقاشی می فروخت، به عنوان شاگرد شروع به کار کرد. در در دوران 
دبیرستان زیر نظر آواک هایراپتیان نقاشی آبرنگ را آموخت. در سال ۱33۷ در دانشکده هنرهای 
زیبای دانشــگاه تهران تحصیل خود را ادامه داد. ســپس در سال ۱33۸ سبک ویژه ای را در هنر 
ویترای یا شیشه بند منقوش با حال و هوای سبک ایرانی ابداع کرد. او سال ها به شیوه های گوناگون 
در زمینه های مختلف نقاشی همچون ساختن پوستر فیلم، گرافیک تبلیغاتی، طراحی بسته بندی 
و جلد کتاب کار کرد. صادقی پس از پایان تحصیل از دانشــکده هنرهای زیبا به پیشنهاد کانون 
پرورش فکری کودکان و نوجوانان دست به ساخت چند فیلم نقاشی متحرک زد. وی فعالیت هنری 
را ســال ۱3۵۰ در کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان با فیلم نقاشی متحرک به نام »هفت 
شهر« آغاز کرد و برای این سازمان چند کتاب را تصویرسازی کرد. او در این هنگام در زمینه نقاشی 

متحرک، تصویرگری کتاب، نقاشی آبرنگ و رنگ و روغن چیره دست بود.

فرهنگ

در سال 6۲ به خاطر شــرایط سخت و محدودیت هایی که 
برای نیروهای هوایی به وجود آمده بود، پروازهای اطاعاتی 
و عکسبرداری به شدت محدود شده بودند. از سویی رویکرد 
کل عملیات ها هم بعد از تشکیل قرارگاه کربا به عملیات های 
خیلی بزرگ تغییر پیدا کرده بود و شرایط محدود باعث شده 
بود اطاعات زمینی ما دچار خطا باشــد. در آن روزها گاهی 
فاصله  عکسبرداری ها بیش از دو ماه می شد. به گزارش ایسنا، 
نقــش علم و فنّاوری در دفاع مقدس را باید در نیاز جبهه ها 
به انواع و اقســام مهمات، تجهیزات و ادوات جســتجو کرد. 
در زمان جنگ تحمیلی با تهاجم صدام به خاک کشورمان، 
یک جبهه سیاسی علیه جمهوری اسامی ایران شکل گرفت 
و از همان ماه های اول جنگ، تحریم های ســنگین را علیه 
کشــور تحمیل کردند. از این رو تدارکات نظامی نیازمند توجه به خودکفایی بود. هشــت ســال دفاع مقدس 
سرآغاز مسیری برای پیشرفت، خودکفایی و اتکا به نیروهای بومی بود که در دهه های بعد به اوج خود رسید. 
در روزگاری که جنگی همه جانبه علیه مردم ایران شــکل و شــدت گرفته بود، تحریم های نظامی و اقتصادی 
لطمه های جبران ناپذیری به سازمان دفاعی کشور وارد کرد اما متخصصان جوان این مرز و بوم دست به ابداعات 

و ساخت تجهیزات جنگی زدند که اکنون به ثمر نشسته و گفتمان ویژه خود را در منطقه ایجاد کرده است.
در دنیا پیشرفت های صنعت دفاعی به  عنوان یک ابزار تأمین اقتدار هر کشور، جزو اسناد طبقه بندی  شده سری 
و فوق سری قرار دارد و نمی توان آن را آشکار کرد. این خاصیت دانش و تاکتیک امنیت در دنیا است؛ بر همین 
اساس پیشرفت صنایع دفاعی کشور ورای اطاعاتی است که رسانه ای شود. واضح است که پیشرفت در عرصه 
دفاعی و جنگ افزارسازی بیش از آنکه وابسته به یک شخص باشد متکی بر تفکر و عقانیت و ایمانی است که 

جوانان این مرز و بوم به آن مسلح هستند.

پرنده ای که به کابوس دشمنان تبدیل شد
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